## 東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 110/23-24</u> 中三級全港性系統評估—「口語評估」

## 敬啟者:

教育局將於四月二十三日\*(上午 8:45 至上午 11:30)舉行全港性系統評估 ─「口語評估」。奉教育局諭,全港中三級學生必須參與是次評估。煩請 貴家長督促 貴子弟當天準時回校上課及帶齊學生證/手冊(附有姓名、班別、班號及相片)及鉛筆/原子筆前往參與評估。如因身體不適而未能出席者,須於評估當天致電回校告假,並於復課後首日,將家長信連同醫生證明文件交予班主任,否則作曠課論。

請於四月十五日(星期一)將已簽妥的回條逕交班主任,以便統籌辦理。如就上述通告內容有任何疑問,請致電 2443 9899 與李惠儀老師聯絡。

\*備註:如當天因天氣惡劣,教育統籌局宣佈學校停課,是次評估將順延至四月二十六 日(星期五)進行。

特此通告 中三級學生家長

二零二四年

月

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年四月十二			
	東華三院馬振玉。 行政通告 110		班號:
	中三級全港性系統評价	估—「口語評估」	
敬覆者:			
本人為	班學生	之家長,已知	悉上述通告之內容,
本人定必督促敝子弟	準時回校參加上述評估。		
此覆 東華三院馬振玉紀念	中學		
		家長簽署:_	
		家長姓名:	

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Administration Circular 110/23-24</u> S3 Territory-wide System Oral Assessment (Secondary School)

12th April 2024

## **Dear Parents**

Territory-wide System Oral Assessment will be held on 23<sup>rd</sup> April 2024 (Tuesday) from 8:45am to 11:30am. According to the announcement made by the EDB, all S3 students have to take the assessment. Please ensure that your child would be present on time and bring along his/her student card or handbook and stationery. A medical certificate is required if your child is absent on that day, or a demerit will be issued if students are absent for unknown reasons.

Please return the signed reply slip to the class teacher on 15<sup>th</sup> April 2024 (Monday). Please feel free to contact Miss Li Wai Yee on 2443 9899 if you have any questions.

Note: With the announcement of suspension of classes by the EDB, the assessment will be postponed to 26<sup>th</sup> April 2024 (Friday).

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.